
Prins  beat,  la  volan,
circulând prin Pecineaga!
3 februarie 2020 13:08
La data de 1 februarie a.c., în jurul orei 23.00, polițiști
din cadrul Secției 3 Rurală Mangalia au identificat un bărbat,
de 18 ani, care a condus un moped pe strada Mangaliei din
comuna Albești, fără a poseda permis de conducere pentru nicio
categorie de vehicule.
Ieri, 2 februarie a.c., în jurul orei 01.20, polițiști din
cadrul Secției 3 Rurală Mangalia au identificat un bărbat, de
24  de  ani,  care  a  condus  un  autoturism  pe  raza  comunei
Pecineaga,  în  timp  ce  se  afla  sub  influența  băuturilor
alcoolice. În urma testării cu aparatul etilotest a rezultat o
valoare de 0,97 mg/l alcool pur în aerul expirat. Bărbatul a
fost condus la spital pentru recoltarea de probe biologice în
vederea  stabilirii  alcoolemiei  în  sânge.  Acesta  a  fost
implicat
într-un eveniment rutier soldat cu pagube materiale.

Se  întrerupe  curentul
electric  la  Tuzla  și
Mangalia!
3 februarie 2020 13:08

Pentru lucrările anuale de reparaţii şi întreţinere instalaţii
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şi reţele electrice, precum şi posturi de transformare, SC E-
Distribuţie  Dobrogea  SA  –  Zona  MT-JT  Constanţa,  anunţă
întreruperea  furnizării  energiei  electrice  în  timpul
lucrărilor,  după  următorul  program:

Comuna Tuzla – strada Eternității, în intervalul 8.00-16.00

Municipiul Mangalia: str Negru Voda, Bloc A 100 Scara A, B ,C
,D ,E  ; Bloc B 60 Sc . A ,B,C ;  Bloc C 20 , Bloc O , Bloc J
Sc . A, B.Bloc 17 Sc . B ; Bloc T2 , Spatii Comerciale , 
Camin CM , Camin C2 bis , Bloc CMZ , Cartier Case Negru Voda,
în intervalul 9.00-12.00

 

Constănțenii,  invitați  la
audiențe  de  consilierii
locali municipali ai PSD
3 februarie 2020 13:08

Comunicat

Consilierii locali municipali ai Partidului Social Democrat îi
așteaptă pe locuitorii municipiului Constanța la audiențe, în
fiecare  zi  de  marți,  începând  cu  orele  17:00,  la  sediul
Cabinetelor  Parlamentare  PSD,  din  Bulevadrul  Alexandru
Lăpușneanu, nr. 82, bloc LE 31 (Zona Trocadero).

Aleșii locali vor să rezolve problemele cu care se confruntă
constănțenii, să le prezinte și să dezbată soluțiile pentru
problemele  orașului  și  să  răspundă  întrebărilor  legate  de
rolul lor în administrația locală.

https://editiadesud.ro/constantenii-invitati-la-audiente-de-consilierii-locali-municipali-ai-psd/
https://editiadesud.ro/constantenii-invitati-la-audiente-de-consilierii-locali-municipali-ai-psd/
https://editiadesud.ro/constantenii-invitati-la-audiente-de-consilierii-locali-municipali-ai-psd/


Marți,  04  februarie,  începând  cu  orele  17:00,  consilierul
local municipal PSD, Aurelian Marin îi așteaptă pe constănțeni
la audiență, la sediul Cabinetelor Parlamentare PSD.

De asemenea, deputații și senatorii PSD au audiențe în fiecare
vineri, începand cu ora 11:00.

Sfaturi legate de o posibilă
apariție a gripei aviare, în
România
3 februarie 2020 13:08
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Doi adolescenti din Mangalia
s-au luat la bataie din cauza
unor  postari  pe  Facebook.
Unul dintre ei este in coma!
3 februarie 2020 13:08
Astăzi, în jurul orei 13.35, polițiștii din cadrul Poliției
municipiului Mangalia au fost sesizați, prin apel 112, cu
privire la faptul că pe o stradă din municipiu ar fi avut loc
o altercație în urma căreia o persoană este inconștientă.

Deplasați la fața locului, polițiștii au stabilit identitatea
persoanelor implicate, fiind vorba despre 2 minori de 13,
respectiv 15 ani.

Din primele cercetări s-a stabilit faptul că evenimentul s-ar
fi produs pe fondul unui conflict pe o rețea de socializare,
din ziua precedentă.

Astăzi,  cele  două  persoane  s-au  întâlnit  întâmplător,  iar
minorul de 15 ani l-a lovit pe cel de 13 ani cu pumnul, în
zona feței.

În urma incidentului, victima a fost transportată la spital în
stare comatoasă.

Polițiștii constănțeni continuă cercetările, în cauză fiind
întocmit un dosar penal sub aspectul săvârșirii infracțiunilor
de  vătămare  corporală  și  tulburarea  ordinii  și  liniștii
publice.

Minorul în vârstă de 15 ani a fost reținut pentru 24 de ore,
urmând  ca  în  cursul  zilei  de  mâine  sa  fie  prezentat
Parchetului  de  pe  lângă  Judecătoria  Mangalia  cu  propuneri
legale.
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Se reduce prețul gigacaloriei
3 februarie 2020 13:08
 

Consilierii locali din Mangalia au aprobat, recent, proiectul
de hotărâre privind reducerea prețului la încălzire pe timpul
iernii,  pentru  populație.  Proiectul  prevede  reducerea
costurilor  de  producție  a  unei  gigacalorii,  ca  urmare  a
diminuării prețului de achiziție a gazelor naturale, în baza
unei decizii guvernamentale. Societatea locală de termoficare
Goldterm  Mangalia  S.A.  a  întocmit  documentația  necesară
diminuării prețului de producție la gigacalorie, pe care o va
înainta către ANRE pentru aprobarea noului preț.
Potrivit estimărilor municipalității, prețul de facturare a
unei  gigacalorii  către  populație  ar  putea  să  scadă  de  la
238,61  de  lei,  la  aproximativ  200  de  lei,  începând  cu  1
martie. După aprobarea dosarului de către ANRE, prețul de
producție a unei gigacalorii va scădea de la peste 500 de lei,
la aproximativ 470 de lei. Pentru eficientizarea activității,
Goldterm  Mangalia  continuă  programul  de  contorizare
individuală  gratuită,  astfel  încât  cetățenii  să  plătească
exact cât consumă, iar cei debranșați cu mai mulți ani în
urmă, să poată reveni în sistemul centralizat de termoficare.
Totodată,  societatea  locală  de  termoficare  va  implementa
programul  guvernamental  de  modernizare  a  rețelelor  de
distribuție  pentru  reducerea  pierderilor  de  pe  traseu  și
implicit reducerea costurilor către cetățeni.

https://editiadesud.ro/se-reduce-pretul-gigacaloriei/


Pentru remedierea unei avarii
RAJA, trafic blocat pe strada
Poporului din Constanța!
3 februarie 2020 13:08
 

Pentru remedierea unei avarii pe conducta de alimentare cu
apă, cu diametrul de 200 mm, de pe strada Poporului, din
municipiul Constanța, echipele de intervenție RAJA au fost
nevoite să blocheze traficul auto pe această stradă, tronsonul
delimitat de străzile Steagului și I. Nenițescu, astăzi – 31
ianuarie 2020, în intervalul orar 10.00 – 15.00.

În vederea desfășurării lucrărilor de reparații, zona a fost
împrejmuită  și  semnalizată  corespunzător,  iar  pentru
fluidizarea traficului a fost anunțată și Poliția Locală.

Abonații din zonă nu sunt afectați de această avarie, întrucât
echipele de intervenție încearcă să efectueze reparația cu
conducta sub presiune.

Ne cerem scuze participanților la trafic din zona respectivă
pe care îi asigurăm că echipele RAJA Constanța vor face tot
posibilul  pentru  remedierea  avariei  într-un  timp  cât  mai
scurt.

 

 

https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-trafic-blocat-pe-strada-poporului-din-constanta/
https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-trafic-blocat-pe-strada-poporului-din-constanta/
https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-trafic-blocat-pe-strada-poporului-din-constanta/


Pentru remedierea unei avarii
RAJA,  trafic  îngreunat  pe
bulevardul  Alexandru
Lăpușneanu din Constanța
3 februarie 2020 13:08
 

Pentru executarea lucrărilor de remediere a unei avarii pe
conducta de alimentare cu apa, cu diametrul de 500 mm, de pe
bd. Alexandru Lăpușneanu nr. 111, din municipiul Constanța,
echipele  de  intervenție  RAJA  au  fost  nevoite  să  blocheze
traficul auto pe primele doua benzi de circulație de pe acest
bulevard (în zona blocului AL1, sensul de mers către Gară),
astăzi – 31 ianuarie 2020, în intervalul orar 09.30 – 17.00.

În vederea desfășurării lucrărilor de reparații, zona a fost
împrejmuită  și  semnalizată  corespunzător,  iar  pentru
fluidizarea traficului a fost anunțată și Poliția Locală.

Abonații din zonă nu sunt afectați de această avarie, întrucât
echipele de intervenție încearcă să efectueze reparația cu
conducta sub presiune.

Ne cerem scuze participanților la trafic din zona respectivă
pe care îi asigurăm că echipele RAJA Constanța vor face tot
posibilul  pentru  remedierea  avariei  într-un  timp  cât  mai
scurt.
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Măsuri  de  prevenire  a
răspândirii  gripei,  la
Spitalul Municipal
3 februarie 2020 13:08
 

Pentru  prevenirea  îmbolnăvirilor  de  gripă,  la  nivelul
Spitalului  Municipal  Mangalia,  s-a  luat  decizia  limitării
accesului vizitatorilor în unitatea sanitară și s-au instituit
măsuri  igienico-sanitare  suplimentare.  Reprezentanții
spitalului anunță că orarul de vizită a pacienților s-a redus
la maximum, ca urmare a deciziilor Direcțiilor de Sănătate
Publică de a respecta cu strictețe măsurile ce se impun a fi
luate  pentru  a  preveni  răspândirea  virusului  gripal  în
unitatea  medicală.  Astfel,  accesul  vizitatorilor  în  spital
este permis zilnic, doar în intervalul orar 16:00 – 18:00.
Între aceste ore pacienții pot fi vizitați doar de o singură
persoană, dar nu mai mult de o oră. Alte măsuri igienico-
sanitare  deja  implementate  constau  în  montarea  pe  fiecare
secție atât la intrare, cât și la ieșire, a recipientelor cu
dezinfectant care va fi folosit de vizitatori. Aceștia vor
intra  în  spital  doar  cu  echipament  de  protecție,  pus  la
dispoziție,  gratuit,  de  către  personalul  instituției.  În
prezent, la Spitalul Mangalia, nu sunt înregistrate cazuri de
gripă, ci doar viroze respiratorii specifice sezonului rece.
Reprezentanții spitalului mai spun că toate aceste măsuri de
prevenire  a  îmbolnăvirilor  de  gripă  vor  fi  ridicate  în
momentul în care numai există riscul răspândirii virusului
gripal.
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CEREREA  ȘI  ACTELE  PENTRU
EVALUAREA  ȘI  ÎNCADRAREA  ÎN
GRAD  DE  HANDICAP  SE  POT
DEPUNE  ȘI  ÎN  FORMAT
ELECTRONIC
3 februarie 2020 13:08
 

 

Având  în  vedere  Dispoziția  Metodologică  nr.
1372/Cabinet/23.01.2020 emisă de Autoritatea Națională Pentru
Drepturile Persoanelor cu Dizabilități, Copii și Adopții, vă
facem cunoscut că Direcția Generală de Asistență Socială și
Protecția  Copilului  Constanța  a  implementat,  în  regim  de
urgență, următoarele măsuri:

Pentru  corespondența  electronică  cu  beneficiarii
direcți,  adulți  și  părinți/reprezentanți  legali  ai
copiilor  cu  dizabilități,  au  fost  create  adresele
electronice:

sec_copii_ct@dgaspc-ct.ro;

sec_adulti_ct@dgaspc-ct.ro;

Adresele anterior menționate au fost afișate pe site-ul
instituției;
La  adresele  indicate,  beneficiarii  pot  transmite,
atașat,  toate  documentele  necesare
încadrării/reîncadrării  în  grad,  însoțite  de  cererile
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tip (documentele ce vor fi atașate mesajului vor fi
scanate  în  format  .pdf  sau  .jpg,  la  o  rezoluție  de
maximum 100dpi.

Facem  precizarea  că  demersurile  întreprinse  sunt  în
conformitate  cu  prevederile  legale  în  vigoare,  respectiv
Hotărârea nr 430/2008 pentru aprobarea Metodologiei privind
organizarea şi funcţionarea comisiei de evaluare a persoanelor
adulte cu handicap, Ordin nr. 2298 din 23 august 2012 privind
aprobarea Procedurii-cadru de evaluare a persoanelor adulte în
vederea încadrării în grad şi tip de handicap și Ordinul nr.
1985/1305/5805/2016  privind  aprobarea  metodologiei  pentru
evaluarea  și  intervenția  integrată  în  vederea  încadrării
copiilor cu dizabilități în grad de handicap, a orientării
școlare și profesionale a copiilor cu cerințe educaționale
speciale,  precum  și  în  vederea  abilitării  și  reabilitării
copiilor cu dizabilități și/sau cerințe educaționale speciale.

Inițial, fiecare persoană care trimite un email la oricare din
adresele menționate anterior, va primi un răspuns automat prin
intermediul  căruia  i  se  va  confirma  primirea  e-
mailului/mesajului  transmis.

Cele  două  servicii  specializate  ale  Direcției  Generale  de
Asistență  Socială  și  Protecția  Copilului  Constanța,  vor
proceda la:

– înregistrarea cererilor,

–  informarea,  în  termen  de  5  zile  lucrătoare,  tot  prin
intermediul  adresei  de  e-mail,  cu  privire  la  numărul  de
înregistrare, data și ora programării la evaluare, și, după
caz, completarea dosarului cu documente suplimentare.

Pentru  derularea  unui  proces  de  evaluare  calitativ  și  în
beneficiului persoanelor care solicită acesul la serviciile
arătate,  reamintim  solicitanților  că  este  necesar  ca,  în
momentul prezentării la data stabilită în vederea evaluării,
să dețină toate documentele în original, inclusiv cererea,



chiar dacă acestea au fost transmise și în format electronic.

 

 

Avarie RAJA strada Barbu Șt.
Delavrancea  din  municipiul
Constanța!
3 februarie 2020 13:08

Pentru  executarea  lucrărilor  de  înlocuire  a  unui  hidrant
avariat, de pe strada Barbu Șt. Delavrancea, din municipiul
Constanța, RAJA SA a fost nevoită să întrerupă furnizarea apei
potabile, astăzi – 30 ianuarie 2020, în intervalul orar 11.00
– 13.00.

Sunt afectați de lipsa apei consumatorii de pe strada Soveja,
tronsonul delimitat de străzile Fulgerului și Semănătorului,
precum și cei arondați punctelor termice: 169, 174, 175, 176
și 178.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților din zonă,
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot
posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea furnizării
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apei potabile în cel mai scurt timp.

 

 

Hotelierii  din  Saturn  și
Neptun,  exasperați  de
șantiere!  Administrația
locală promite că totul va fi
bine…
3 februarie 2020 13:08
Dezastrul din stațiunile sudului litoralului Saturn și Neptun
îi îngrijorează și, de ce nu, îi exasperează pe hotelierii din
zonă, care, de la an la an, numără un profit din turism din ce
în ce mai mic, în parte și din cauza infrastructurii perimate.
La ora actuală, în cele două stațiuni, este refăcută trama
stradală – la Saturn, câteva luni bune lucrările au bătut
pasul pe loc, fiind reluate, anemic, de câteva zile, iar la
Neptun a fost decopertată o întreagă stradă, cea ocolitoare,
ce trece pe lângă Stadion.

Veștile nu sunt deloc îmbucurătoare: potrivit administrației
publice locale, lucrările la Saturn vor dura cel puțin până la
jumătatea lunii mai, asta în condițiile în care activitatea se
va mai înviora, pentru că, la ora actuală, șantierul este
aproape părăsit. „Vom avea cel puțin un strat de asfalt până
la jumătatea lunii mai”, ne dă asigurări viceprimarul Dragoș
Angelescu. „Este posibil să nu avem lucrările finalizate, dar
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străzile vor fi funcționale, la fel și iluminatul”, mai spune
alesul urbei.

Când vine vorba despre Neptun, viceprimarul nu mai pare la fel
de optimist: „Șantierele au pornit abia acum pentru că acum s-
au finalizat procedurile impuse de UE. Termenul de finalizare
este de 18 luni”. Șantierul de la Neptun, care pornește de la
Stadion și până la Haltă, va fi stopat pe parcursul verii și
reluat în toamnă.

În  curând,  la  Spitalul
Judeţean  Constanţa  va  fi
deschisă  secţie  de
Gastroenterologie
3 februarie 2020 13:08
 

Președintele  Consiliului  Județean  Constanța,  Marius  Horia
Țuțuianu  a  anunțat  astăzi  demararea  procedurilor  necesare
înființării,  în  cel  mai  scurt  timp,  a  unei  Secții  de
Gastroenterologie  în  cadrul  Spitalului  Clinic  Județean  de
Urgență  „Sf.  Apostol  Andrei”  Constanța.  Președintele
Consiliului Județean a declarat că primul pas în acest sens va
fi identificarea spațiului în care va putea să funcționeze
această nouă secție, dedicată pacienților cu afecțiuni ale
aparatului digestiv.
„Înființarea  unei  Secții  de  Gastroenterologie  reprezintă  o
necesitate pentru o unitate medicală de anvergura Spitalului
Clinic Județean de Urgență „Sf. Apostol Andrei” Constanța, mai
ales că acesta deservește și județele din jur. În acest moment
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patologia  digestivă  este  în  creștere  și  este  nevoie  de
asigurarea unui număr mai mare de paturi. Vă reamintesc că
anul  trecut  Cabinetele  de  Endoscopie  Digestivă  și
Ecoendoscopie  din  cadrul  Laboratorului  de  Explorări
Funcționale  al  spitalului  au  fost  dotate  cu  aparatură  de
ultimă generație, în valoare de 8,5 milioane lei. În acest
fel, pe lângă aparatura performantă, pacienții vor beneficia
de  condiții  mai  bune  de  cazare  și  tratament”,  a  declarat
președintele  Consiliului  Județean  Constanța,  Marius  Horia
Țuțuianu, în cadrul unei conferințe de presă organizate la
Spitalul  Clinic  Județean  de  Urgență  „Sf.  Apostol  Andrei”
Constanța.Totodată,  președintele  CJC  a  verificat  stadiul
lucrărilor la Secția de Radioterapie.
„Deschiderea Secției de Radioterapie a însemnat o prioritate
pentru mine. Este deosebit de necesară pentru pacienții din
județul  Constanța  și  nu  numai.  Este  foarte  important  ca
aceștia să știe că începând din 27 aprilie 2020 nu vor mai
trebui să meargă la București și se vor trata acasă”, a mai
declarat Marius Horia Țuțuianu.
De asemenea, președintele Consiliului Județean Constanța i-a
cerut managerului spitalului, Cătălin Grasa, să înființeze o
linie  telefonică  pentru  a-i  ajuta  pe  locuitorii,  care
suspectează că ar fi contactat virusul gripal sezonier sau
alte viroze, să fie cât mai eficient informați. În plus, a
solicitat conducerii unității medicale să urgenteze încheierea
protocolului de colaborare dintre unitatea medicală, Spitalul
Clinic de Boli Infecțioase Constanța și Serviciul de Ambulanță
Județean, în vederea intervenției cât mai prompte în cazul
virozelor și a gripei sezoniere.



Cele 17 milioane de lei de la
Ministerul  de  Finanțe,
folosiți  pentru  datoriile
primăriei!  Se  repune  în
discuție  și  transferul
liceenilor  de  la  Colegiul
Economic!
3 februarie 2020 13:08
Reuniți  în  ședință  ordinară,  aleșii  Mangaliei  au  aprobat
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al orașului,
efectuarea de cheltuieli peste limita de 1/12 din bugetul pe
2019 a societății de termoficare Goldterm, precum și Planul
anual cu obiective și lucrări de interes local stabilit pentru
persoanele care prestează muncă în folosul comunității.

Consilierii locali au dorit să cunoască care a fost drumul
banilor primiți de Mangalia de la Ministerul de Finanțe. Este
vorba  de  17  milioane  de  lei,  sumă  utilizată,  conform
declarațiilor  viceprimarului  Dragoș  Angelescu,  pentru  a
completa capitolele de venituri ale instituției pe care o
conduce,  capitole  care  nu  au  avut  încasările  preconizate.
Banii ar fi fost deja utilizați pentru plata unor datorii ale
primăriei,  cu  precădere  către  executorii  judecătorești  (în
cazul unor procese pierdute de primărie) și datorii din zona
investițiilor.

În  cadrul  ședinței  s-a  anunțat  și  faptul  că  Școala  „Gala
Galaction”  a  intrat  în  prefinanțare,  în  proiectul  de
construire a unui nou corp de clădire. Proiectul, în valoare
de 16,3 milioane de lei, a fost declarat eligibil, cel puțin
așa declară autoritățile publice locale. Aceleași autorități
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au repus pe tapet, la cererea consilierilor de lămurire a
situației elevilor care învață în corpul de clădire de la
Sens, o eventuală transferare a liceenilor de la Colegiul
Economic către „Ion Bănescu”, locul lor urmând să fie luat de
micuții galactieni. Reamintim că această propunere a stârnit,
acum  doi  ani,  revolta  elevilor,  cadrelor  didactice  și  a
părinților  liceenilor  de  la  Colegiul  Economic.  La  vremea
respectivă, reprezentanții primăriei au renunțat la proiectul
de relocare a elevilor de la Colegiul Economic.

Acoperișul  unui  bloc  din
Mangalia  s-a  desprins  din
cauza  vântului!  (galerie
foto/video)
3 februarie 2020 13:08
Constanța se afla sub cod galben de vânt puternic. Din cauza
condițiilor  meteorologice  acoperișul  de  pe  un  bloc  din
Mangalia, s-a desprins acesta rămânând agățat într-un copac.
Intervin pentru degajarea acestuia pompierii Secției Mangalia
cu mijloacele specifice.
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Din cauza numărului mare de
viroze, vizitarea pacienţilor
Spitalului Judeţean Constanţa
este limitată!
3 februarie 2020 13:08
 

Ca  urmare  a  numărului  crescut  de  viroze  și  infecții
respiratorii,  înregistrate  în  ultima  perioadă  la  nivel
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național, dar și local, cât și la recomandarea Direcției de
Sănătate  Publică  Constanța,  conducerea  Spitalului  Clinic
Județean  de  Urgență  „Sf.  Ap.  Andrei  Constanța”  aduce  la
cunoștință următoarele:
– limitarea accesului vizitatorilor în toate secțiile SCJU,
începând cu data de 27.01.2020.
Astfel, în timpul programului de vizită este permis accesul
unei singure persoane/pacient. Durata vizitei nu trebuie să
depășească 10 minute.
Vizitatorii  sunt  obligați  să  se  echipeze  corespunzător  cu
halat, mască și totoși de unică folosință. Echipamentul este
pus  la  dispoziție  gratuit  de  către  conducerea  SCJU  și  se
regăsește la intrarea în fiecare secție.
– persoanele cu viroze/infecții respiratorii nu au voie să
intre în saloanele pacienților;
– accesul copiilor la vizite nu este recomandat;
– respectarea măsurilor de igienă, spălarea și dezinfectarea
mâinilor  cu  soluții  hidroalcoolice  sunt  obligatorii  atât
pentru  pacienți  și  vizitatori,  cât  și  pentru  personalul
medical.
Conducerea  spitalului  roagă  pacienții  și  vizitatorii  să
înțeleagă  situația  și  să  respecte  noile  reguli.  Scopul
acestora este de a limita pe cât posibil răspândirea gripei și
a infecțiilor respiratorii.

Un  exemplu  pentru
instituțiile  de  cultură:
Centrul  pentru  Tineret  „Ion
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Creangă”,  din  Tuzla,
organizează  cursuri  gratuite
pentru liceeni!
3 februarie 2020 13:08

Centrul pentru Tineret „Ion Creangă” din comuna Tuzla, dă, o
dată în plus, clasă altor instituții similare, din localități
mult  mai  mari,  dar  cu  activitate  incomparabil  mai  slabă.
Astfel,  începând  cu  luna  februarie,  instituția  publică  de
cultură  din  Tuzla  organizează,  gratuit,  cursuri  pentru
liceenii care vor să își aprofundeze cunoștințele la materiile
de științe sociale – istorie, economie, filosofie, în vederea
susținerii examenului de bacalaureat.

Cei ce vor să participe la cursuri se pot înscrie la Centrul
pentru Tineret Ion Creangă, de luni până vineri, între orele
9.00-15.00.

Polaris  Holding  angajează
gestionar
3 februarie 2020 13:08
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Parfumuri  susceptibile  a  fi
contrafăcute,  confiscate  în
P.T.F. Vama Veche
3 februarie 2020 13:08
Poliţiştii  de  frontieră  din  cadrul  P.T.F.  Vama  Veche  au
depistat un cetăţean român care a încercat să introducă ilegal
în țară peste 80 flacoane parfum, ce purtau însemnele unor
mărci cunoscute, susceptibile a fi contrafăcute.
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În data de 24.01.2020, în jurul orei 07.30, acționând în baza
unei informaţii, polițiștii de frontieră din cadrul Punctului
de Trecere a Frontierei Vama Veche, județul Constanța, au
efectuat controlul specific, pe sensul de intrare în ţară,
pasagerilor dintr-un autocar ce efectua curse pe ruta Turcia –
România.

Astfel, lucrătorii noștri au descoperit ascunse în bagajul
personal al cetăţeanului român C.S., în vârstă de 37 de ani,
cu domiciliul pe raza județului Galați, 85 flacoane parfum, ce
purtau  însemnele  unor  mărci  cunoscute,  susceptibile  a  fi
contrafăcute.

Persoana în cauză a declarat că a achiziţionat parfumurile din
Turcia, fără a deține documente de provenienţă pentru bunurile
transportate.

Produsele,  în  valoare  de  aproximativ  7.230  lei,  au  fost
ridicate în vederea continuării cercetărilor, iar în cauză
poliţiştii  de  frontieră  efectuează  cercetări  sub  aspectul
săvârşirii infracţiunii de punere în circulaţie a unui produs
purtând o marcă identică sau similară cu o marcă înregistrată.

Mica  Unire,  la  Mangalia
(galerie foto)
3 februarie 2020 13:08
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